

No.
編號

[regulation 36(5)]
[第36(5)條]

PHARMACY AND POISONS ORDINANCE
藥劑業及毒藥條例
(Chapter 138)
(第138章)

CERTIFICATE OF DRUG / PRODUCT REGISTRATION
藥品 / 製品註冊證明書

It is hereby certified that.....
現證明 (Name and address 姓名或名稱及地址)

has been issued a Permit No.....
已獲發編號為 的許可證，

allowing.....
容許 (Name of drug/product 藥品/製品名稱)

to be sold, offered for sale, distributed and possessed in Hong Kong for the purposes of the Pharmacy and Poisons Ordinance, Cap. 138.
根據第一三十八章藥劑業及毒藥條例在香港銷售、要約出售、分發及管有。

2. This certificate will be valid until.....and thereafter for periods of
本證明書的有效期至 年 月 日止，之後在註冊費

five years at a time on renewal and subject to the payment of the registration fee and the conditions endorsed hereon.
繳付後，每次續期的有效期為5年，並須受本證明書上所批註的條件規限。

3. This certificate may be renewed subject to the payment of the renewal fee and provision of up-to-date information of this product
在繳付註冊續期費，提供藥劑業及毒藥管理局指明該製品的最新資料，

as specified by the Pharmacy and Poisons Board; and the conditions endorsed hereon.
並受續期後證明書上所批註的條件規限的情形下，本證明書可獲續期。

4. No change in the formulation and commercial presentation of this product shall be made during the effectivity of this registration
在註冊有效期內，未經藥劑業及毒藥管理局批准，不得更改該製品的

without the approval of the Pharmacy and Poisons Board.
合成方式及商業外觀。

Hong Kong.
香港

.....(Date)
(日期)

.....(代行)
for Pharmacy and Poisons Board
藥劑業及毒藥管理局

CONDITIONS
條件

Please refer to next page
請轉往下一頁